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Dvořáček zhodnotil sezonu jako povedenou
Kouč fotbalistů Sapeli
Polná se rozhodl
u týmu skončit
a věnovat se jen
bedřichovské mládeži

VÍT BRABEC

Polná – Tradiční tým fot-
balového krajského přeboru
opět po roce bilancuje se-
zonu, která byla znovu so-
lidní. Nepovedlo se sice vše,
co se povést mohlo, ale i tak
se výběr TJ Sapeli Polná
popral s dalším ročníkem
nejvyšší soutěže na Vysoči-
ně velmi dobře. Od bronzu
ho dělily jen tři body!
Po podzimu to vypadalo

na parádní jízdu Sapeláků,
kteří ze čtrnácti utkání vy-
těžili 24 bodů, a tím pádem
přezimovali v horním patře
tabulky i s vidinou, že v od-
vetách by mohli pořádně
prohnat favority soutěže
a aspiranty na postup.
„S podzimem jsme byli

spokojení, jak s výkony, tak
i nasbíranými body. Ten
základ pro jaro byl dobrý,
a mysleli jsme si, že tu dru-
hou část zvládneme o tro-
chu lépe, než to nakonec
dopadlo,“ komentuje trenér
Polné Petr Dvořáček.

JARO ZAČALO ŠPATNĚ
Jeho tým totiž letošní fázi
soutěže neodstartoval vůbec

dobře. Čtyři úvodní zápasy
znamenaly čtyři porážky.
„Určitě to ovlivnila vylouče-
ní. Vlastně jsme skoro půlku
jarní soutěže neodehráli
kompletní. To byl hlavní
důvod toho, že jsme pro-
hrávali, i když musím říci, že
jsme hráli proti silným
soupeřům a docela dobře,
ale podle mě jsme měli i

několikrát smůlu,“ míní.
Naštěstí pro jediného zá-

stupce Jihlavska v soutěži
přišla pětizápasová vítězná
šňůra. „To už se ten kádr
zkonsolidoval. Kluci si těmi
dobrými výsledky začali za-
se věřit, přišla pohoda,
mohli se tím fotbalem zase
bavit. Obrátilo se k nám
párkrát i štěstí. Bylo důleži-

té, že jsme se dokázali
vzchopit a šli tabulkou na-
horu, protože hrozilo, že
bude sestupovat víc týmů
a my se tam do toho ještě
namočíme,“ reaguje.

CHYBĚLY TŘI BODY
Tyto peripetie ale ostřílený
mančaft řešit nemusel, a
nakonec ještě mohl v závě-

ru pomýšlet na bronzový
stupínek. Jenže v posledních
třech kolech uhrál jen bod,
a tím se připravil o medai-
lový úspěch. „Samozřejmě
to trochu mrzí, protože nám
chyběly jen tři body. Ale je
potřeba říci, že jsme tam
hráli s Humpolcem, který
patřil k těm nejlepším. My
jsme ani nehráli tak špatně,

ale ty výsledky už nepřišly.“
V globálu se ale dá říci, že

to byla pro Sapeli úspěšná
sezona. Okořenil ji ještě
střelec Jakub Szabó, který se
s 26 góly stal králem střelců!
„My si myslíme, že jsme ji
zvládli se ctí. Skončili jsme
sice v prostředku tabulky,
ale s tím věkovým průmě-
rem, který je vyšší, jsme to
odehráli dobře,“ tvrdí Petr
Dvořáček.

BUDE U DOROSTU
Pro něj to navíc byla po-
slední sezona u týmu Sapeli
Polná. „Protože trénuji ještě
na Bedřichově dorostence,
tak jsem se rozhodl, že dám
přednost mládeži před muži
a v Polné skončím,“ potvr-
zuje svůj odchod. „Bylo to
časově náročné, ty zápasy se
křížily, a já si hold musel
vybrat. Dál to takhle nešlo,“
říká trenér Dvořáček a do-
dává: „Samozřejmě mě to
také mrzí, ale věřím, že když
se tým do budoucna doplní,
tak může dál hrát na hor-
ních příčkách. Je tam skvělá
parta.“

Věk ani čas se zastavit nedají: V Sapeli nastala doba odchodů
Jihlava – Bylo to těžké lou-
čení, ale nic netrvá věčně.
Konec ve fotbalovém klubu
TJ Sapeli Polná po sezoně
ohlásilo šest hráčů a jeden
trenér. Důvody byly zdra-
votní, rodinné, pracovní, ve
většině případů to byla
kombinace všech jmenova-
ných.
Sapeláci přišli o dva gól-

many. Brankářská opora
Pavel Krpálek prý chtěl
končit již v roce 2007, ale
nakonec si ji prodloužil o
dalších devět! „Jeho po-
sledním mistrovským

utkáním byla podzimní
předehrávka s Velkým Me-
ziříčím B, které jsme pora-
zili 1:0, a Krpi zakončil svoji
bohatou fotbalovou kariéru
stylově čistým kontem a
několika skvělými zákroky,“
doplňuje Babínek.
Ten musí oželet i to, že

mezi těmi, kteří se rozhodli
skončit, je i Petr Koubek.
„Končím kariéru, minimál-
ně na půl roku. Za měsíc se
nám má narodit druhý
špunt, takže se chci věnovat
rodině. Uvidíme v zimě, jak
moc mi to bude chybět,

jestli se ještě k fotbalu vrá-
tím,“ potvrzuje dlouholetá
gólmanská jednička Polné.
„Štace to byla úspěšná, vy-
tvořila se príma parta. V
týmu jsem se sešel s
klukama, se kterými jsem
začínal v žáčcích, bylo to
fajn,“ dodává Petr Koubek.

STEJNĚ MĚ PRÝ POVOLÁ
A přidali se další. Dres Sa-
peli už nebudou oblékat
dva zkušení univerzálové –
Robert Černý a Luboš
Rychtecký. „Robert tady
odvedl fůru práce a Luboš

Rychtecký se rozhodl strávit
poslední fotbalová léta
v Kozlově,“ nastiňuje Jiří
Babínek.
Ostřílený a nekompro-

misní bek Jiří Šebesta je
dalším, který končí. „Ro-
dinné důvody a práce. Bylo
to těžké loučení, i když Jir-
ka Babínek říkal, že mě
stejně ještě povolá, ať se
připravuju individuálně,“
doplňuje bývalý hráč Jihla-
vy.
Konec po sezoně oznámil

i Lukáš Slezák, a z trenérské
lavičky odchází Petr Dvořá-

ček. A Polenští přijdou na
podzim i o kanonýra Jakuba
Szabóa, který vyrazil na
zkušenou do Anglie a k tý-
mu se připojí až v zimě.
Suma sumárum – klub

nadobro opouští sedm
jmen! „Chtěl bych všem za
sebe i za všechny ostatní
kámoše-spoluhráče moc
poděkovat za ta léta v naší
TJ. Věřím, že si to užili a že
budou mít na svoji kariéru
v našem venkovském, ale
rodinném klubu jen ty nej-
hezčí vzpomínky,“ uzavírá
předseda TJ Sapeli. (vb)

ODPOČINEK. GólmanSapeli Polná Petr Koubek se rozhodl, že napodzimbudebez fotbalu. V zimě seprý uvidí, jestli se na trávníky vrátí. Foto: Ivo Havlík

Zkušené posádce Ježek teamu seděly na Trnávce slalomové závody
MIROSLAV KRECHLER

Želiv – Je to už tradice, že
dalším pokračováním seriá-
lu Českého poháru R4 byla
umělá dráha na Trnávce u
Želivi. Tento kanál, který je
nejnáročnější u nás, byl dě-
jištěm i nejtěžšího progra-
mu pro raftaře v letošním
roce. A u toho nemohla
chybět ani jihlavská posád-
ka Ježek teamu.
Konkurenci vyšperkovalo

i několik zahraničních po-
sádek, a všechny čekala
dvojnásobná porce závodů,
než je obvyklé. „Pro sobotní
dva slalomy, pořadatel RK
Stan Praha, postavil zají-
mavé tratě, které neměly
mimořádně obtížné místo,
ale pro úspěšné projetí jed-
notlivých kombinací bylo
potřeba dostatek síly i
technických dovedností,“
reaguje jeden z členů jih-
lavského raftu Miroslav
Krechler. „Samotný kanál je
svým spádem a silou vody
hodně náročný, navíc pro-

kličkovat lesem třinácti
branek bylo pro méně zku-
šené posádky často velkým
oříškem, někdy nepřekona-
telným,“ doplňuje.
A tak se nebylo čemu di-

vit, že došlo i k několika
převrhnutí člunů.
Jihlavská posádka Ježek

teamu v sestavě Miroslav
Krechler, Petr Tomek, Ro-
bert Šimánek a Jiří Benhák
se v sobotu dovedla vypo-
řádat s oběma slalomy vel-
mi dobře a obsadila 6. a 10.
místo, k tomu přidala dvě
stříbra mezi veterány. Ne-
dělní sprinty se Ježkům již
tolik nepovedly. V poháro-
vém závodě skončili jede-
náctí a osmí, ve veteránech
se propadli až na 5. místo.
„Raftaři se na Trnávce

sešli již na dvacátý ročník
závodů kategorie R4. Vzhle-
dem k tomu, že i počasí
přálo a Trnávka je známá
bezchybnou organizací, le-
tos tomu nebylo jinak, lze
považovat závody za velmi
vydařené,“ dodává.VAKCI. Ostřílení borci Ježek teamunaTrnávceopět ukázali své kvality a ve velké konkurenci se neztratili. Foto: Jan Černo
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